
2014D33445 Lijst van vragen 

Nr. Vraag 

1 Zijn er het afgelopen jaar wijzigingen geweest in de projecten waar 
de 250 mln. euro jaarlijkse bezuinigingen op het Infrastructuurfonds 
neerdalen? Zo ja, kunt u hier een overzicht van geven? 

2 Kan een overzicht worden gegeven van het uitgekeerde dividend 
van NS sinds de verzelfstandiging? 

3 Kan een nadere toelichting worden gegeven op de genoemde 
correctie op het Infrastructuurfonds voor de rentevrijval? Wat 
betekent deze correctie voor de investeringsruimte in de periode 
2021–2028? Wat betekent het bij de verlenging van het infrastruc-
tuurfonds inpassen van de minregel in de begroting voor de 
periode na 2028? 

4 Heeft overprogrammering effect op het budget en de planning van 
nog geplande verkenningen en planuitwerkingen? Zo ja, welke? 

5 Zijn de kosten van alle projecten geïndexeerd? Welke projecten zijn 
niet geïndexeerd en waarom is dat niet gebeurd? 

6 Klopt het dat de ten laste legging van de 466 mln. euro aan 
gedeeltelijke niet-indexaties aan de investeringsruimte van de 
verschillende fondsen boekhoudtechnisch wordt opgelost door een 
minregel en het in beeld brengen van het risico op een 
kasoverschrijding? 

7 Klopt het dat eventuele correcties op het niet-indexeren in de 
ontwerpbegroting 2017 zichtbaar worden? 

8 Waarom is de besluitvorming over indexatie van de budgetten voor 
beheer, onderhoud en vervanging van spoorwegen uitgesteld tot 
2016? 

10 Kunt u toelichten waarom de ontvangsten voor het Schiphol-
Amsterdam-Almere (SAA)-deeltraject 5Amstelveen 60 mln. euro 
lager uitvallen? 

11 Welke projecten en programma’s uit het Infrastructuurfonds dragen 
bij aan het verbeteren van de verkeersveiligheid van het wegver-
keer? Hoeveel geld wordt vanuit het Infrastructuurfonds besteed 
aan verkeersveiligheid van het wegverkeer? 

12 Kan een toelichting worden gegeven op het feit dat het areaal aan 
wegen toeneemt, maar dat het beschikbare budget ten behoeve 
van beheer en onderhoud in 2028 afneemt ten opzichte van 2014? 
Hoe worden de zogenoemde Design, Build, Finance and Maintain 
(DBFM)-contracten verantwoord in de uitgaven en verplichtingen 
ten behoeve van de uitvoering van artikel 12? 

13 Kan een toelichting worden gegeven op de forse toename van het 
budget in 2019 ten behoeve van de verkenningen en planuitwerkin-
gen ten opzichte van 2014? Hoeveel verkenningen en planuitwer-
kingen zijn hiermee gemoeid? Wat is de verwachting richting 2028? 
Kunt u een toelichting geven op de verhouding tussen realisatie en 
planuitwerkingen en verkenningen? 

14 Hoeveel budget is er beschikbaar voor de praktijkproef Amster-
dam? Komt dit geld uit het budget ten behoeve van het programma 
Beter Benutten? Zijn er private middelen beschikbaar? 

15 In hoeverre is er rekening gehouden met de life cycle costs op het 
gebied van de rijkswegen? 

16 Op basis van welk onderzoek wordt concreet gemaakt welk 
kunstwerk aan vervanging of renovatie toe is? Wanneer is deze 
inventarisatie afgerond en hoe wordt de Kamer over de resultaten 
en gevolgen geïnformeerd? In hoeverre is er binnen het Infrastruc-
tuurfonds al rekening gehouden met de uitkomsten van de 
inventarisatie? 
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17 Is er sprake van gevaarlijke situaties ten aanzien van de onder-
houdssituatie van oudere bruggen, viaducten en tunnels? 

18 Is er een actueel beeld van de staat van onderhoud van alle tunnels, 
bruggen en viaducten met een daarop toegesneden herstelpro-
gramma? 

19 In hoeverre gaan de kosten ten behoeve van onderhoud en beheer 
voor Dynamisch Verkeersmanagement (DVM) de komende jaren – 
mede in verband met de inspanningen op het gebied van Intelligent 
Transport Systems (ITS) en de ontwikkelingen op de automarkt en 
ICT – omlaag? 

20 Kan er een toelichting worden gegeven op de uitgaven ten behoeve 
van landschap en milieu? Hoe verhouden deze uitgaven zich tot het 
budget in het kader van het meerjarenplan geluidssanering? 

21 Kunt u een uitsplitsing geven van de verdeling «beheer en 
onderhoud»? Waar gaat dit geld heen binnen de genoemde 
categorieën? 

22 Kan er een toelichting worden gegeven op de genoemde techni-
sche en bestuurlijke risico’s – zowel de kans dat het risico bewaar-
heid wordt als de omvang van dit risico – met betrekking tot het 
Tracébesluit Schiphol-Amsterdam-Almere (SAA), A1-A6, A9-A6? 
Welke mitigerende maatregelen zullen er genomen worden? 

23 Kunt u een toelichting geven op de oorzaken van de verschillen 
tussen raming en budget ten aanzien van de A7 Zuidelijke Ringweg 
Groningen, fase 2, waarbij het taakstellend budget, naast toevoe-
ging van prijsindexatie 2014, bij het ontwerptracébesluit als gevolg 
van een verschil tussen raming en budget met 49 mln. euro is 
verhoogd? 

24 Kunt u een toelichting geven of door de overboeking van 60 mln. 
euro vanuit de reservering Life Cycle Costing (LCC) naar de 
reservering Beheer en Onderhoud Blankenburgverbinding volledig 
rekening is gehouden met de beheer- en onderhoudskosten of dat 
dit komt bovenop het reeds ingeschatte bedrag voor beheer en 
onderhoud? 

25 Kunt u een toelichting geven op de wijze waarop Design, Build, 
Finance and Maintain (Operate) (DBFM(O)) in het Infrastructuur-
fonds is verwerkt? Op welke beleidsartikelen wordt wat geboekt? 
Kunt u ook een laatste stand van zaken geven met betrekking tot de 
DBFM-dealflow? 

26 Wat zijn de prognoses met betrekking tot de Index Bruto Over-
heidslnvesteringen (IBOI) voor de toekomst en wat betekent dit 
voor de budgettaire ruimte? 

27 Wat betekent de 639 mln. euro aan besteedbare ruimte in 2015, 
2016, 2017 binnen begrotingspost 12.07 en verder? Hoe verhoudt 
zich dit nog tot de zogenoemde minregel bij het investeringspro-
gramma? 

28 Waarom is voor deze projecten gekozen bij de invulling van de 
investeringsruimte? 

29 Wat was het saldo van mee- en tegenvallers? 
30 Wanneer verwacht u de resterende 639 mln. euro in te vullen? 
31 Kan worden aangegeven welke druk door ProRail wordt gesigna-

leerd? Welke risico’s bestaan er dat de budgetten ten behoeve van 
onderhoud, beheer en vervanging moeten worden verhoogd? 

32 Op welke wijze wordt het bedrijfsleven, ook financieel gezien, 
betrokken bij de oplossing van de problematiek rondom de G3- en 
G4-masten? 

33 Waarom is de punctualiteit in 2015 lager dan in 2013? 

2



Nr. Vraag 

34 Wordt in het landelijk programma aanpak overwegen ook de 
mogelijkheid meegenomen om knipperlichten te installeren bij 
bijvoorbeeld overgangen voor boeren? 

35 Wat is de verklaring voor de meerkosten voor de openbaar 
vervoersterminal in Breda? 

36 Welke investeringen worden in 2015 gedaan die de aansluiting van 
het goederenvervoer per spoor naar het buitenland verbeteren? 

37 Wordt er voor de spoorverbinding met het noorden gekeken naar 
reistijdverkorting met Leeuwarden door een andere afstemming en 
aansluiting van spoorlijnen op elkaar? 

38 Betaalt NS Stations ook mee aan nieuwe stationsprojecten zoals de 
stations Amsterdam Zuidas of Zuid World Trade Center (WTC), of 
doet NS Stations slechts de exploitatie? 

39 Worden de veiligheidsmaatregelen al uitgevoerd in de Drechtste-
den? 

40 Is er al zicht op meer middelen voor de Calandbrug? Hoeveel is hier 
nog nodig en welke partijen gaan dit mede financieren en voor 
welk bedrag? Wanneer kan de uitvoering worden opgepakt en 
moeten er eerst nog onderzoeken worden gedaan? Zo ja, welke? 

41 Hoeveel financiële ruimte is er nog beschikbaar binnen het budget 
voor de Hogesnelheidslijn (HSL)-Zuid? 

42 Wanneer wordt besloten of er tot herfinanciering van de schulden 
bij ProRail wordt overgegaan en wat zijn de budgettaire consequen-
ties indien tot schuldreductie wordt overgegaan? 

43 Kunt u een toelichting geven op de verlaging van het Infrastructuur-
fonds na 2020? Ziet de verlaging van het Infrastructuurfonds na 
2020 op artikel 13 of is dit breder? Op welke wijze is de bijdrage van 
het Ministerie van Infrastructuur en Milieu budgettair verwerkt? 

44 Wat betekent de ruimte van 992 mln. euro in begrotingspost 13.08 
voor de besteedbare ruimte in 2015, 2016, 2017 en verder? Hoe 
verhoudt zich dit nog met de zogenoemde minregel bij het 
investeringsprogramma? Wat zijn de genoemde risico’s, welke 
omvang en kans en welke mitigerende maatregelen zijn er? Is de 
keuze om geen indexatie toe te passen eenmalig of is het de 
bedoeling om dit structureel door te voeren? Waarom is hier alleen 
bij het artikel «spoor» voor gekozen? 

45 Waarom wordt er 13,5 mln. euro aan ontvangsten niet gerealiseerd 
in begrotingspost 13.09? 

46 Wat betekent de ruimte van 369 mln. euro in begrotingspost 
14.01.04 voor de besteedbare ruimte in 2015, 2016, 2017 en verder? 
Hoe verhoudt zich dit nog met de zogenoemde minregel bij het 
investeringsprogramma? 

47 Wat wordt er bedoeld met «in principe» in de zin «het Regionale 
Mobiliteitsfonds Regiospecifiek Pakket (RMf RSP) is beschikbaar 
voor projecten, die in principe kunnen worden gerealiseerd voor 
2020»? 

48 Kunt u aangeven bij welke posten uitgaven worden gedaan aan 
marifonie? Kunt u daarbij tevens aangeven over welke bedragen dit 
gaat en welk doel deze uitgaven hebben? Kunt u dat aangeven voor 
de jaren 2013 tot en met 2017? Zo nee, waarom niet? 

49 Kunt u uitgebreid toelichten of de huidige marifooninfrastructuur 
voldoet aan de eisen die worden gesteld aan frequentievergunnin-
gen, dekkingseisen en het gewenste onderhoudsniveau? Zo nee, 
waarom niet? 

50 Kunt u toelichten welke rol marifonie op de vaarwegen speelt in 
relatie tot de veiligheid op het water voor zowel de beroeps- als de 
pleziervaart? Op welke delen van de vaarwegen moet er sprake zijn 
van marifoniedekking? 
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51 Wat betekent de ruimte van 128 mln. euro in begrotingspost 15.07 
voor de besteedbare ruimte in 2015, 2016, 2017 en verder? Hoe 
verhoudt zich dit nog met de zogenoemde minregel bij het 
investeringsprogramma? 

52 Wordt er met centrale bediening van bruggen en sluizen ook 
gestreefd naar bediening van 24 uur per dag? Welke versoberingen 
zijn er doorgevoerd in de bediening van sluizen? 

53 Is er al zicht op een locatie voor de ligplaatsen bij de Merwedes? 
Hoeveel ligplaatsen voor de binnenvaart verdwijnen er en hoeveel 
komen er bij? 

54 Wanneer wordt de verruiming van de vaarweg Eemshaven-
Noordzee gerealiseerd? 

55 Wanneer worden de extra ligplaatsen Lemmer-Delfzijl gerealiseerd? 
56 Is er al inzicht ten aanzien van de vraag in hoeverre de beschikbare 

gelden voor het project European Rail Traffic Management System 
(ERTMS) toereikend zijn? 

57 Hoe ziet het stimuleringsprogramma railterminals er uit en hoeveel 
budget is hiervoor beschikbaar? 

58 Kunt u een overzicht geven van de wijzingen in de tabel in bijlage 
1? 

59 Welke prognoses zijn er voor de areaalgroei op beheer en onder-
houd van het hoofdwegennet in de periode na 2016? Wat betekent 
dit structureel gezien voor het budgettair beslag op het 
Infrastructuurfonds? 

60 Is het budget van 35 mln. euro extra voor herstel van de Velsertun-
nel toereikend? Had dit herstel niet eerder moeten plaatsvinden? 

61 Kan er een toelichting worden gegeven op de aanbestedingstegen-
valler bij het vervangings- en renovatieproject Velsertunnel? 
Waardoor is deze veroorzaakt? 

62 Wat betekent de nadere onderbouwing van de vervangingsopgave 
die in de ontwerpbegroting 2016 zal worden opgenomen voor de 
gereserveerde bedragen in het Infrastructuurfonds? Hoe groot is de 
kans dat er aanvullende financiële middelen noodzakelijk zijn en 
wat is het financiële /budgettair beslag voor alle beleidsartikelen 
(12, 13, 15, 18 en 3)? In hoeverre wordt er bij alle nieuwe investerin-
gen bij alle beleidsartikelen rekening gehouden met de life cycle 
cost? 

63 Kunt u – naar aanleiding van de budgetflexibiliteit voor de periode 
2014–2028 voor aanleg, planuitwerkingen en verkenningen – 
aangeven op welke wijze in de budgetten rekening is gehouden 
met beheer, onderhoud en vervangingen? Welk percentage is 
hiervoor bestemd? Welke ruimte is er binnen het kader «gebonden» 
om hier wijzigingen in aan te brengen?
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